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Behoud de Parel
boycot overleg
over megafarm

TREFFEN Landschappelijke inpassing

door Leon Janssen

HORST/GRUBBENVORST – Vereni-
ging Behoud de Parel gaat morgena-
vond niet naar een besloten bijeen-
komst over de landschappelijke in-
passing van het Nieuw Gemengd
Bedrijf (NGB) in Grubbenvorst.

Behoud de Parel is van mening
dat het nog weinig zin heeft om
over allerlei zaken rond het NGB te
praten omdat een heleboel procedu-
res omtrent deze megafarm nog lo-
pen en er nog weinig definitief is.
De vereniging vindt het dan ook
raar dat de gemeente Horst aan de
Maas toch met partijen rond de ta-
fel wil gaan zitten om te praten
over de verdere ontwikkeling van
de plannen voor deze intensieve
veehouderij met 1,3 miljoen kip-
pen, 35.000 varkens, een kippen-
slachterij en een mestvergistingsin-
stallatie. Behoud De Parel heeft het
college van burgemeester en wet-
houders via een brief bedankt voor
het treffen. De vereniging heeft
trouwens ook kritiek op het beslo-
ten karakter van de vergadering.
„We willen aan de de groeperingen
die u uitgenodigd heeft - in het
openbaar - best nog eens een keer
uitleggen wat ons standpunt is”,
schrijft Behoud De Parel in de brief

aan het college. „Maar de tijd is nu
veel te kort om een en ander goed
voor te kunnen bereiden.” De vere-
niging dringt er bovendien op aan
om alle overleggen over het NGB
in het openbaar te houden.

„Om de discussie in een achter-
kamertje met u te voeren, zien we
niet zitten”, aldus Behoud de Parel
in de brief. „U kunt dan in de me-
dia mooi weer spelen, door te zeg-
gen dat u met alle groeperingen in
gesprek gaat, terwijl u zich verder
van de inbreng van die groepen
niets aantrekt, zoals wij met betrek-
king tot het NGB tot nu toe heb-
ben ervaren.”

Wethouder Leon Litjens vindt
het jammer dat Behoud de Parel
niet meepraat over de landschappe-
lijke inpassing van het NGB. „Ik
luister zeker naar Behoud de Parel.
Maar dat wil niet zeggen dat al
haar wensen vervuld worden.”

Litjens wil morgen met name
praten over het terugdringen van
de uitstoot van fijnstof, ammoniak
en stikstof door bepaalde typen
planten en bomen te plaatsen bij
het NGB. Bovendien wil hij vaart
zetten achter plannen om zo snel
mogelijk met tekeningen te kun-
nen komen van de landschappelij-
ke inpassing van de megafarm.


